

Title (en)

Connection of a ventilating device to an external conduit.

Title (de)

Anschluss einer Lüftungsvorrichtung an ein Aussenrohr.

Title (fr)

Raccordement d'un dispositif de ventilation à un conduit extérieur.

Publication

EP 0446136 A1 19910911 (FR)

Application

EP 91400625 A 19910307

Priority

FR 9002856 A 19900307

Abstract (en)

This ventilating device comprises a casing (2) which comprises an air inlet opening and an air outlet opening (9) and which is intended to be mounted, in service, in an opening (3) of corresponding shape provided in a support plate (4), a nozzle (12) positioned corresponding to one (9) of the two air openings of the casing (2) and a flexible tube (13) connecting the nozzle (12) to an external conduit (11). It also comprises a support (14), to which the nozzle (12) is fixed and which is itself fixed, in service, to said support plate (4). The support (14) has such a shape and/or dimensions that, after the casing (2) has been engaged in the opening (3) of the support plate (4), the nozzle (12) surrounds closely the corresponding air opening (9) of the casing. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ce dispositif de ventilation comprend un boîtier (2) qui comporte une ouverture d'entrée d'air et une ouverture de sortie d'air (9) et qui est destiné à être monté, en service, dans une ouverture (3) de forme correspondante prévue dans une plaque de support (4), une buse (12) placée en correspondance avec l'une (9) des deux ouvertures d'air du boîtier (2) et un tuyau flexible (13) raccordant la buse (12) à un conduit extérieur (11). Il comprend en outre un support (14) auquel est fixée la buse (12) et qui est lui-même fixé, en service, à ladite plaque de support (4). Le support (14) a une forme et/ou des dimensions telles que, après que le boîtier (2) a été engagé dans l'ouverture (3) de la plaque de support (4), la buse (12) entoure étroitement l'ouverture d'air correspondante (9) du boîtier. <IMAGE>

IPC 1-7

F24C 15/20; F24F 13/02

IPC 8 full level

F24C 15/20 (2006.01); **F24F 13/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

F24C 15/20 (2013.01); **F24F 13/0209** (2013.01); **F24F 13/0218** (2013.01)

Citation (search report)

[A] FR 2089824 A5 19720107 - MONOPLAST AG

Cited by

EP0545035A1; DE102015211076B3; FR2775517A1; EP0962709A3; CN107490163A; DE19837412A1; EP0982547A3; US6029655A; EP0490074A1; CN111156565A

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB GR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0446136 A1 19910911; DE 446136 T1 19920206; ES 2025037 A4 19920316; FR 2659427 A1 19910913; FR 2659427 B1 19920731

DOCDB simple family (application)

EP 91400625 A 19910307; DE 91400625 T 19910307; ES 91400625 T 19910307; FR 9002856 A 19900307